

No. 43, Jalan Psk. 10, Pusat Perdagangan, 43300 Sri Kembangan, Selangor. H/P: +6 012-331 8743 / +6 012-234 8027 Fax: +6 03-8071 5740 E-mail: enquiry@eazytravels.com / cust\_service@eazytravels.com

# 5D4N SAIGON + MUI NE BEACH RESORT

# 5天4晚西贡+美奈度假村

+ WALKING TOUR AT NGUYEN HUE STREET + VISIT CAFÉ APARTMENT 02 NIGHTS' ACCOMMODATION AT NOVELA MUI NE RESORT & SPA

# BUY 03 GET



BOOKING PERIOD: JAN - DEC 2020 TRAVEL PERIOD: JAN - 31 DEC 2020

| HALF BOARD GROUND TOUR ARRANGEMENTS:   |                                   |                   |
|--|-----------------------------------|-------------------|
| PROPOSED HOTEL(S)  | TWIN SHARING                      | SINGLE SUPPLEMENT |
| BLOOM SAIGON HOTEL; OR<br>GOOD VIBES BOUTIQUE HTL;<br>TTC HOTEL DELUXE, SAIGON | MIN 02 TO GO<br>RM 1,119.00/GUEST | RM 460.00/GUEST   |
| AVANTI HOTEL; OR<br>AVANTI BOUTIQUE HOTEL;<br>SUNRISE CENTRAL HOTEL            | MIN 02 TO GO<br>RM 1,219.00/GUEST | RM 505.00/GUEST   |
| GOLDEN CENTRAL SGN HTL;<br>LOTUS CENTRAL HOTEL                                 | MIN 02 TO GO<br>RM 1,319.00/GUEST | RM 605.00/GUEST   |

## TOUR PACKAGE PRICES ABOVE INCLUDE ITEMS AS FOLLOWS:

- ✓ TWO nights' accommodation based on twin sharing in SAIGON as above proposed hotels + daily buffet breakfast.
- ✓ TWO nights' accommodation based on twin sharing in NOVELA MUI NE RESORT & SPA + daily buffet breakfast.
- ✓ Ho Chi Minch City tour include visit to landmark attractions: Notre Dame Cathedral, Saigon Centre Post Office, guided walking tour to Nguyen Hue Street + Visit Café Apartment.
- Phan Thiet Mui Ne beach activities include sunrise tour at the White Sand Dune ~ All Terrain-Vehicle (ATV) experiences @ 02 PAX sharing per vehicle (20 minutes), The Fairy Stream, take photos at The Fishing Village.
- One lunch will provide at local restaurant in MUI NE.
- Tour commentaries by local tour guide will conduct in ENGLISH language.
- One bottle of filtered drinking water will provide daily on coach.

#### TOUR PACKAGE PRICES ABOVE DO NOT INCLUDE ITEMS AS FOLLOWS:

- International airfares to VIETNAM & vice versa.
- Comprehensive Travel Insurance Policy from guests' country of origin.
- Tips for local tour guide and coach captain @ RM 50.00/GUEST FOR 05 DAYS PROGRAMS will pre-collect in KUL. All kinds of personal and incidental bills such as telephone bills, laundry services, room services, tour activities and meals not mentioned in tour programs, etc.



1742782-YI KPI No : 5545

No. 43, Jalan Psk. 10, Pusat Perdagangan, 43300 Sri Kembangan, Selangor. H/P: +6 012-331 8743 / +6 012-234 8027 Fax: +6 03-8071 5740 E-mail: enquiry@eazytravels.com / cust\_service@eazytravels.com

#### **DETAIL TOUR PROGRAMS: TOUR CODE:205SV-2025**

## DAY (01)(NO MEALS ARRANGEMENT) ~ ARRIVE HCMC > NGUYEN HUE STREET > CAFÉ APARTMENT

The appointed tour guide will meet & greet customers at Tan Son Nhat international airport and immediately transfer for hotel check in, assemble guests at hotel's lobby by 1630 hours then escort guests for guided walking tour to NGUYEN HUE STREET + VISIT CAFÉ APARTMENT. Walking distances and durations from Benthan Ward area are approximately 01KM or 15 minutes. We will spend here for 02 hours; appointed tour guide will escort guests by walking and return to hotel, tour programs end.

Nguyen Hue Street is a broad walking promenade in the middle of District 1 city centre. This pedestrian area is flanked by some beautiful French colonial architectural wonders like the **People's Committee**, **the Rex Hotel and a luxury shopping mall**. In front of the People's Committee you find a statue of Uncle Ho Chi Minh and a fountain show by night. At the other end of the promenade you find the Saigon River from where you can enjoy a nice view with a breeze. Walking from one end of the street to the other takes you around ten minutes and you will find some nice bars and restaurants along the way. It is nice to walk on Nguyen Hue Street, or take a seat on one of the benches, to have a look at the daily life and routine of the locals. From Nguyen Hue street other sightseeing places are easily reached, you find the Saigon Opera House and Dong Khoi shopping street only 100 metres away. Therefore it is an ideal location to do some sightseeing and relax afterwards.

Saigon people often call Apartment Block at # 47 Nguyen Hue street in District 1 as 'Cafe Apartment Block' since there are a large number of coffee shops here. It would be a real pity if you walked around Nguyen Hue pedestrian street without stepping inside this apartment block. The apartment block was actually a housing estate, but the residents opened up some small cafe businesses right inside or put the apartments for rent for coffee shops or fashion boutiques. Each shop is decorated distinctively, leaving such strong impression on both the locals and expats.

#### **REMARKS:**

The appointed tour guide will assemble guests by 1830 hours at Nguyen Hue Boulevard and escort guests return to hotel by walking. Guests may extend further durations here and return to hotel individually. Benthan Street Food Market locate nearby to Benthan Night Market, there are plenty choices of Vietnamese cuisines selling here at affordable prices range from USD 2.00 – USD 5.00. This food market is clean and suitable for tourists.

#### DAY (02) (BREAKFAST & LUNCH ONLY) ~ SAIGON > MUI NE (PHAN THIET) > CHECK-IN HOTEL

Today depart early morning and visit landmark attractions of Ho Chi MInh City ~ **Notre Dame Cathedral** ~ built in 1877 this is Saigon's architectural treasures, built with materials from France. Within short walking distances arrive **Saigon Central Post Office** ~ was built in year 1886–1891 by renowned French architect Gustave Eiffel, of Eiffel Tower fame, the vaulted roof and arched windows lend a classic look reminiscent of European Railway stations.

Next, continue journey to MUI NE ~ a small fishing village next to Phan Thiet; both towns are located in Binh Thuan province ~ 120 miles North of Saigon (approximately 225 km), durations of journey takes 3.5 hours. In the town of Mui Ne you will find one of the less spoiled beaches in Southeast Asia, long beaches, good restaurants, water sport activities, and hotels from budget bungalows to high end villas and resorts. Enjoy lunch serve at local restaurant follows by hotel check in. Enjoy free time or self-arrange activities in the afternoon, guests may rest & relax in the room, swim at the beach or resort's swimming pool etc. Dinner at own resort and self-expenses.

## **REMARKS:**

There are plenty choices of restaurant operators located nearby to propose hotels and resorts. Guests may enjoy affordable meals start from USD 4.00/MEAL/GUEST onwards at local restaurants.

#### DAY (03) (BREAKFAST ONLY) ~ SANDDUNES TOUR + THE FAIRY STREAM + FISHING VILLAGES > MUI NE

Depart around 0445 hours from hotel for **sunrise tour** @ **THE WHITE SANDDUNES**, guests may enjoy ATV RIDE (02 PAXS SHARING TYPE FOR 20 MINUTES) OR 04 X 04 JEEP RIDE (04-06 PAXS SHARING TYPE FOR 20 MINUTES). We will spend approximately 60-90 minutes here then next visit to local **FISHING VILLAGE** & **THE FAIRY STREAM** ~ does a little river that winds its way through bamboo forests, boulders and the dunes behind the village, in parts resemble a miniature version of the Grand Canyon. You can walk up via the sandy hills overlooking the oasis-like valley and return by wading in the waters. Enjoy free time or self-arrange activities in the afternoon, guests may rest & relax in the room, swim at the beach or resort's swimming pool etc. Dinner at own resort and self-expenses.

## DAY (04) (BREAKFAST ONLY) ~ DEPART MUI NE > SAIGON (HO CHI MINH CITY)

Assemble as per agreed schedule at hotel's lobby for transfer services return to Ho Chi Minh City. Check in hotel and tour programs end.

## DAY (05) (BREAKFAST ONLY) ~ DEPART SAIGON (HO CHI MINH CITY)

Assemble as per agreed schedule at hotel's lobby for transfer services to airport and flight home with "AN AMAZING HOLIDAY EXPERIENCE IN VIETNAM".



No. 43, Jalan Psk. 10, Pusat Perdagangan, 43300 Sri Kembangan, Selangor. H/P: +6 012-331 8743 / +6 012-234 8027 Fax: +6 03-8071 5740 E-mail: enquiry@eazytravels.com / cust\_service@eazytravels.com



## OPTIONAL ITEMS: UPGRADE TO PRIVATE OPERATIONS FOR ENTIRE JOURNEY

TOYOTA INNOVA (MPV) MINIMUM & MAXIMUM: 02-04 PAXS + RM 250.00 PER VEHICLE

FORD TRANSIT (HIGH ROOF VAN) MINIMUM & MAXIMUM 05-10 PAXS

+ RM 300.00 PER VEHICLE

HYUNDAI COUNTY (MINI COASTER) MINIMUM & MAXIMUM 11-16 PAXS

+ RM 350.00 PER VEHICLE

## **REMARKS:**

- Please refer separate page for peak season travel period and surcharges apply.
- The appointed tour guide in Ho Chi Minh City will not escort guests for transfer service from hotel to airport.
- Guests may order extra food items direct with restaurant operators at their own expenses.



No. 43, Jalan Psk. 10, Pusat Perdagangan, 43300 Sri Kembangan, Selangor. H/P: +6 012-331 8743 / +6 012-234 8027 Fax: +6 03-8071 5740 E-mail: enquiry@eazytravels.com / cust\_service@eazytravels.com

# 5天4晚西贡+美奈度假村

# 第一天胡志明市 (无餐)

指定导游将在 Tan Son Nhat 国际机场迎接客户,并立即转乘酒店办理入住手续,于 16:30 之后在酒店大堂集合客人,然后护送客人前往 NGUYEN HUE STREET +VISITCAFÉAPARTMENT。Benthan Ward 地区的步行距离和持续时间约为 01KM 或 15 分钟。我们将在这里度过 02 小时;指定导游将陪同客人步行返回酒店,旅游项目结束。

Nguyen Hue Street 是一区宽阔的步行长廊,位于 1 区市中心。这个步行区的两侧是一些美丽的法国殖民建筑奇观,如人民委员会,雷克斯酒店和一个豪华购物中心。在人民委员会面前,你会发现胡志明叔叔的雕像和夜间的喷泉表演。在长廊的另一端,您可以找到西贡河(Saigon River),在那里您可以轻松地欣赏美景。从街道的一端走到另一端需要大约十分钟,沿途你会发现一些不错的酒吧和餐馆。在 Nguyen Hue 街步行,或坐在其中一个长椅上,看看当地人的日常生活是很不错的。从 Nguyen Hue 街可轻松抵达其他观光景点,距离西贡歌剧院和 Dong Khoi 购物街仅有 100 米。因此,这里是观光和放松的理想场所。

西贡人经常将位于 1 区 Nguyen Hue 街 # 47 的 Apartment Block 称为'Cafe Apartment Block', 因为这里有许多咖啡店。如果你走进 Nguyen Hue 步行街没有走进这个公寓楼,那将是一个真正的遗憾。公寓楼实际上是一个住宅区,但居民在里面开了一些小咖啡馆企业或者把公寓出租给咖啡店。或时尚精品店。每个商店都装饰独特,给当地人和外籍人士留下了深刻的印象。

#### 备注:

指定导游将于 18:30 在 Nguyen Hue Boulevard 集合客人并护送客人步行返回酒店。客人可以在此延长时间并单独返回酒店.Benthan Street Food Market 位于 Benthan 夜市附近,有很多越南人选择以实惠的价格出售的美食价格从 2.00 美元到 5.00 美元不等。这个食品市场很干净,适合游客。

## 第二天美奈 (早,午餐)

今天清晨出发,参观胡志明市的地标景点~巴黎圣母院~建于 1877 年,这是西贡的建筑瑰宝,采用法国材料建造。西贡中央邮局距离西贡中央邮局仅有很短的步行路程,建于 1886 年至 1891 年,由着名的法国建筑师古斯塔夫·埃菲尔建于埃菲尔铁塔,拱形屋顶和拱形窗户带来了经典的外观,让人联想到欧洲火车站。

接下来,继续前往美奈~Phan Thiet 旁边的一个小渔村;这两个城镇都位于 BinhThuan 省~西贡以北 120 英里(约 225 公里),旅程持续时间为 3.5 小时。在美奈(Mui Ne)镇,你会发现东南亚一个较少被宠坏的海滩,



No. 43, Jalan Psk. 10, Pusat Perdagangan, 43300 Sri Kembangan, Selangor. H/P: +6 012-331 8743 / +6 012-234 8027 Fax: +6 03-8071 5740

E-mail: enquiry@eazytravels.com / cust\_service@eazytravels.com

长长的海滩,良好的餐厅,水上运动,以及从经济型平房到高端别墅和度假村的酒店。在当地餐厅享用午餐,然后在酒店办理入住手续。下午享受自由时间或自行安排活动,客人可以在客房内休息和放松,在海滩或度假村的游泳池游泳等。在自己的度假村享用晚餐并自助花费。

备注:餐厅运营商的大量选择位于酒店或度假村附近。每位客人的平均膳食价格为 4.00 美元以上的当地餐馆可供客人使用。

# 第三天美奈 (早餐)

凌晨 0445 时从酒店出发进行日出旅游@ THE WHITE SANDDUNES,客人可享受 ATV RIDE(02人共享20分钟)或04 X 04 JEEP RIDE(04-06人共享类型,持续20分钟)。我们将在这里度过大约60-90分钟,然后参观当地的垂钓村和仙女街~一条小河蜿蜒穿过竹林,巨石和村庄后面的沙丘,部分类似于大峡谷的微型版本。您可以沿着俯瞰绿洲般山谷的沙丘向上走,并在水中跋涉返回。客人可以在下午享受自由时间或自行安排的活动,客人可以在客房内休息和放松,在海滩或度假村的游泳池游泳等。在自己的度假村享用晚餐并自费。

# 第四天西贡 (早餐)

按照约定的时间在酒店大堂集合,以便返回胡志明市。 入住酒店和旅游项目结束。

# 第五天离开西贡 (早餐)

按照时间表集合在酒店大堂安排前往国际机场。